
SA 0002.5.2015        

Protokół nr VIII/15 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy Goleszów 
w dniu 24 czerwca 2015 r. 

 

Obecni: 

− 15 radnych według załączonej listy obecności, 

− sołtysi według załączonej listy obecności, 

− Wójt Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy, Skarbnik Gminy 
Beata Kubaczka, kierownik Referatu Komunalnego Lidia Poniatowska, inspektor ds. 
gospodarki odpadami Aleksandra Słupska, inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński, 
inspektor ds. sportu, rekreacji i promocji gminy Tomasz Lenkiewicz, kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Goleszowie Krystyna Klimus, dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Dzięgielowie Katarzyna Bogdał, 

− byli sołtysi Jan Poloczek i Werner Zając, 

− przedstawiciele mediów: redaktor portalu OX.pl Marta Szymik, redaktor GZC Krzysztof 
Marciniuk  

Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 
 

Ad.1. Otwarcie VIII sesji, przywitanie radnych i gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki o godzinie 15:00 otworzył sesję słowami: 
"otwieram VIII sesję Rady Gminy Goleszów". Następnie przywitał radnych, sołtysów, 
pracowników Urzędu Gminy oraz gości.  
 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co pozwala na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
Ad.3. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

Porządek obrad został wcześniej radnym dostarczony i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie VIII sesji, przywitanie radnych i gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zapytanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Informacja o podpisaniu protokołu z VII sesji Rady Gminy. 

5. Podpisanie porozumienia o współpracy pomiędzy Polskim Związkiem Narciarskim 

a Gminą Goleszów. 

6. Podziękowanie sołtysom za długoletnie pełnienie funkcji. 
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7. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

8. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015-2023 

(projekt nr SA.0006.37.2015), 

12.2. zmian budżetu Gminy na 2015 rok (projekt nr SA.0006.38.2015), 

12.3. określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (projekt nr SA.0006.29.2015), 

12.4. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości (projekt 

nr SA.0006.30.2015), 

12.5. przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości lokalowej (projekt 

nr SA.0006.31.2015), 

12.6. powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej ds. mienia komunalnego (projekt 

nr SA.0006.33.2015), 

12.7. określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek dla nauczycieli, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli - obowiązujących w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Goleszów (projekt SA.0006.32.2015), 

12.8. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników (projekt 

SA.0006.28.2015), 

12.9. wyrażenia zgody na włączenie do obszaru Katowickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej nowych terenów inwestycyjnych w miejscowości Bażanowice 

(projekt SA.0006.34.2015), 

12.10. zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Goleszów na stałe obwody 

głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych (projekt SA.0006.35.2015), 

12.11. utworzenia odrębnego obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym 

zarządzonym na dzień 6 września 2015 r. (projekt SA.0006.36.2015). 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje. 
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15. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski w sprawie 
zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Gazurek zawnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Wójta 
Gminy Goleszów (dotyczących budowy wodociągu) - projekty nr SA.0006.40.2015 
i SA.0006.41.2015 oraz projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Goleszowie - projekt nr 
SA.0006.42.2015. Radny umotywował wniosek tym, że w okresie pomiędzy sesjami 
wpłynęły ww. skargi, które zostały rozpatrzone przez Komisję Rewizyjną.  
Wobec braku dalszych wniosków Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał 
pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad ww. projektów uchwał. 
Porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęty jednogłośnie, a projekty uchwał wprowadzono 
odpowiednio jako punkty 12.12, 12.13 i 12.14. 
 
Ad.4. Informacja o podpisaniu protokołu z VII sesji Rady Gminy. 
 
Protokół z VII sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Przewodniczący 
Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu. 
Protokół nr VII/15 z 29 kwietnia 2015 r. został podpisany. 
 
Ad.5. Podpisanie porozumienia o współpracy pomiędzy Polskim Związkiem 
Narciarskim a Gminą Goleszów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ten punkt porządku obrad zostanie 
zrealizowany po przybyciu Prezesa Polskiego Związku Narciarskiego Apoloniusza Tajnera. 
 
Ad.6. Podziękowanie sołtysom za długoletnie pełnienie funkcji. 
 
Byli sołtysi – Jan Poloczek z Goleszowa Górnego i Werner Zając z Dzięgielowa zostali 
uhonorowani za długoletnie (odpowiednio 17 i 16 lat) pełnienie funkcji w swoich sołectwach. 
Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, wręczając pamiątkowe statuetki, podziękował im za ogromne 
zaangażowanie w życie społeczne, obronę interesów i spraw mieszkańców. 
Następnie byli sołtysi podziękowali za wyróżnienie i współpracę oraz życzyli swoim 
następcom wytrwałości w służbie dla mieszkańców. 
 
Ad.7. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan przedstawił informacje o pracach 
Komisji, które odbyły się 17 i 22 czerwca 2015 r. oraz poinformował, że na posiedzeniu, 
które zaplanowane jest na 30 czerwca br. będą rozpatrywane kolejne uwagi do projektu 
Studium. 
 
Ad.5. Podpisanie porozumienia o współpracy pomiędzy Polskim Związkiem 
Narciarskim a Gminą Goleszów. 
 
W związku z przybyciem na salę obrad Prezesa Polskiego Związku Narciarskiego 
Apoloniusza Tajnera oraz Prezesa LKS „Olimpia” Goleszów Stanisława Dudy, 
Przewodniczący Rady Bogusław Konecki po przywitaniu gości przystąpił do realizacji 
punktu 5 porządku obrad. 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że podpisanie porozumienia otworzy drogę, 
aby móc starać się o pozyskanie środków zewnętrznych na modernizację kompleksu skoczni 
narciarskich w Goleszowie. W swej wypowiedzi Wójt wspomniał o działającym 
w Goleszowie LKS „Olimpia” oraz wielkim zaangażowaniu wielu osób w jego 
funkcjonowanie. Szczególne słowa podziękowania za wkład i zaangażowanie skierował do 
obecnego na sali Prezesa LKS „Olimpia” Stanisława Dudy. 
Kolejno głos zabrał Prezes Polskiego Związku Narciarskiego Apoloniusz Tajner, który 
w wypowiedzi nawiązał do swoich korzeni i początku kariery zawodniczej i trenerskiej 
w Goleszowie. Prezes PZN poinformował, że podpisanie porozumienia pozwoli na różnego 
rodzaju wspólne działania formalne Gminy Goleszów i Polskiego Związku Narciarskiego.  
Prezes zapewnił, że porozumienie nie naraża Gminy ani związku na  koszty, pozwoli jedynie 
na wspólne działanie. 
Następnie Wójt Gminy Goleszów Krzysztof Glajcar i Prezes PZN Apoloniusz Tajner 
podpisali porozumienie pomiędzy Gminą Goleszów a Polskim Związkiem Narciarskim 
o współpracy wzajemnej, celem rozwijania sportów narciarskich, niezbędnej budowy 
i modernizacji bazy sportowej, turystycznej i rekreacyjnej. 
 
C. d  - Ad.7. Informacja z prac komisji w okresie pomiędzy sesjami. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Gazurek przedstawił informacje z posiedzeń 
Komisji, które odbyły się w dniach 18, 22 i 24 czerwca br. 
 
Przewodniczący Komisji ds. statutu Gminy Rafał Glajcar przedstawił informacje o pracach 
Komisji z posiedzeń, które odbyły się 4 i 18 maja oraz 18 czerwca br. Przewodniczący 
poinformował, że kolejne posiedzenie zaplanowane jest na dzień 8 lipca 2015 r. oraz, że 
zakres zmian w statucie Gminy jest obszerny i w związku z tym Komisja będzie wnioskować 
o jego zmianę w całości. Przygotowanie nowego projektu zaplanowane jest na wrzesień – 
październik br. 
 
Ad.8. Informacje Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Informacje Wójta Gminy: 

- 2.05.2015 r. odbył się na terenie skoczni narciarskich w Goleszowie Międzynarodowy 
Konkurs Skoków Narciarskich Dzieci i Młodzieży; 

- 13.06.2015 r. na terenie LKS Tempo w Puńcowie odbył się Piknik Sportowy Gminy 
Goleszów. Wójt pogratulował sołtysom zwycięskich sołectw (Godziszów, Kozakowice, 
Kisielów) oraz podziękował im za organizacje i doping swoich drużyn. Następnie słowa 
podziękowania skierował do wszystkich organizatorów pikniku. Poinformował również, że 
zwycięskie drużyny z Godziszowa i Kozakowic będą reprezentować Gminę Goleszów na 
Olimpiadzie Gmin Partnerskich w Wędryni w dniu 5 września 2015 r.; 

- 19.06.2015 r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Goleszowie odbyła się uroczysta akademia 
z okazji 25-lecia Samorządu Terytorialnego. Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odczytał 
fragment listu informującego o objęciu uroczystości Patronatem Prezydenta RP Bronisława 
Komorowskiego.  

  
Przewodniczący Rady Bogusław Konecki podziękował organizatorom Pikniku Sportowego 
oraz autorom okolicznościowych referatów przygotowanych na uroczystość z okazji 25-lecia 
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samorządności – Wiceprzewodniczącemu Rady Rafałowi Glajcarowi i byłemu 
Przewodniczącemu Rady Kazimierzowi Wisełce. 
 
Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

- w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek do Wójta i Przewodniczącego Rady od dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Cisownicy o wyasygnowanie środków na usunięcie awarii na basenie; 

- następna sesja planowana jest na dzień 23 września 2015 r. 

 
Ad.9. Interpelacje i zapytania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poinformował,  że w okresie pomiędzy 
sesjami wpłynęły 4 zapytania od radnego Krzysztofa Madejskiego - odpowiedzi zostaną 
udzielone na piśmie. 
Wiceprzewodniczący Rady Rafał Glajcar nawiązał do interpelacji złożonej w dniu 13 lutego 
2015 r. dot. umieszczenia w Cieszynie znaku uprzedzającego o zakazie ruchu dla 
samochodów o masie powyżej 5t na ul. Skowronków w Puńcowie. Radny poinformował, że 
znak nie został umieszczony, mimo iż upłynęło 114 dni od momentu otrzymania odpowiedzi 
na interpelację i ok. 1000 dni od czasu, kiedy po raz pierwszy w poprzedniej kadencji 
zainterweniowano w tej sprawie. Radny wyraził swoje oburzenie brakiem skutecznych 
działań ze strony administracji gminnej oraz brakiem konkretnej informacji o sposobie 
załatwienia sprawy, i w związku z tym zaproponował wprowadzenie systemu kar i nagród dla 
pracowników urzędu. Następnie zwrócił się do Wójta i do Kierownika Referatu 
Komunalnego o przedstawienie jasnego stanowiska w tej sprawie i ostateczne jej załatwienie 
w ciągu 14 dni, inaczej zaproponuje się mieszkańcom Puńcowa obywatelskie 
nieposłuszeństwo przez np. niepłacenie podatku i niepłacenie za śmieci. 
Radny Dariusz Gazurek poinformował, że otrzymał pismo od mieszkańca Goleszowa 
Dolnego z prośbą o umożliwienie korzystania podczas weekendów z szatni i toalet na terenie 
boiska „Orlik” i w związku z tym prosi o stanowisko w tej sprawie. 
Kolejno radny Leonard Musioł poprosił o podanie z imienia i nazwiska osoby 
odpowiedzialnej za remonty dróg w tym sezonie oraz zwrócił uwagę, aby głębokie dziury 
łatać masą asfaltową, a nie emulsją z grysem – dotyczy szczególnie ul. Skowronków 
w Puńcowie. 
Sołtys Krzysztof Kohut zapytał, czy czytane są protokoły z zebrań rad sołeckich. 
 
Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiadając na pytania radnych poinformował, że: 
− za remonty dróg odpowiedzialny jest Pan Władysław Pilch, 
− odpowiedź na prośbę dotyczącą zaplecza boiska była już przekazywana jej autorowi, 
− sprawę umieszczenia znaku w Cieszynie trzeba rozwiązać, 
− realizacja bieżących remontów dróg odbywa się po ich wyznaczaniu i uzgodnieniu 

z sołtysami, w ramach posiadanych środków, które w miarę możliwości będzie się 
zwiększać. 

 
Ad.11. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej. 
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Radni otrzymali pisemne materiały dotyczące zasobów pomocy społecznej – stanowią one 
załącznik nr 4 do protokołu. Informacja została omówiona i bez uwag przyjęta przez Komisję 
Budżetową. 

Przewodniczący Rady Bogusław Konecki otworzył dyskusję. Wobec braku głosów 
w dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie ww. informacji. W głosowaniu wzięło udział 15 
radnych. 

Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej została przyjęta jednogłośnie. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki o godz. 16:05 ogłosił przerwę. 
Po przerwie na salę nie wrócił radny Janusz Kożdoń, w sesji uczestniczy 14 radnych.  
 
Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Projekty wszystkich uchwał zostały dostarczone radnym przed sesją. 
 
12.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2015-2023 – według 
projektu nr SA.0006.37.2015.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Karol Lipowczan poinformował, że obydwa projekty 
uchwał finansowych uzyskały pozytywną opinię Komisji, mimo iż po przeprowadzonym 
osobnym głosowaniu nad każdą zmianą w budżecie, zwiększenie wydatków na kulturę 
fizyczną i sport  w kwocie 4.800 zł nie uzyskało akceptacji radnych. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar oraz Zastępca Wójta Grażyna Porębska-Jochacy 
doprecyzowali informację i szczegółowo omówili ww. propozycję zmiany w budżecie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej podsumował, że ze względu na brak rzetelnej 
informacji ze strony wnioskodawcy, taka sytuacja miała miejsce na posiedzeniu Komisji. 
W związku z tym, prosi na przyszłość o rzetelne przedstawianie radnym wszelkich 
informacji. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby przed poddaniem każdego 
projektu uchwały pod głosowanie udzielał głosu zgodnie z zapisem § 24 statutu Gminy 
Goleszów. 
 
Na salę wrócił radny Janusz Kożdoń, w sesji uczestniczą teraz wszyscy radni. 
 
Skarbnik Gminy Beata Kubaczka przedstawiła propozycje zmian dochodów i wydatków 
w budżecie, następnie szczegółowo omówiła poszczególne pozycje zmian. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.25.2015 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Goleszów na lata 2015-2023 została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 
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„Wstrzymało się”  od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
12.2. zmian budżetu Gminy na 2015 rok – według projektu nr SA.0006.38.2015. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki wobec braku głosów w dyskusji poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.26.2015 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 2 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
12.3. określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi – według projektu nr SA.0006.29.2015. 

Projekt uchwały omówiła inspektor ds. gospodarki odpadami Aleksandra Słupska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  otworzył dyskusję, a wobec braku głosów 
w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.27.2015 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 
 
12.4. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości – według projektu 
nr SA.0006.30.2015.  

Projekt uchwały omówiła inspektor ds. gospodarki odpadami Aleksandra Słupska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki otworzył dyskusję. Wobec braku głosów 
w dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.28.2015 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości została 
podjęta. 
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„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
12.5. przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości lokalowej – według projektu 
nr SA.0006.31.2015.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zapoznał radnych z treścią projektu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki  otworzył dyskusję. 

Radny Leonard Musioł zapytał, czy środki ze sprzedaży nieruchomości wrócą do 
mieszkańców Puńcowa w formie jakiejś inwestycji, skoro mieszkańcy sami ją wybudowali. 

Wójt odpowiadając poinformował, że budżet jest wspólny dla całej Gminy Goleszów i nie ma 
przepisu prawnego, który nakazywałby przekazanie środków tylko dla tej miejscowości. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.29.2015 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości 
lokalowej została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 1 radny  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
12.6. powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej ds. mienia komunalnego – według 
projektu nr SA.0006.33.2015. 

Z treścią projektu zapoznał radnych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Na członków Komisji 
Inwentaryzacyjnej zostali zaproponowani radni: Grażyna Bihun, Dorota Branny, Janusz 
Kożdoń.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.30.2015 w sprawie powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej ds. 
mienia komunalnego została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosował: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 



Protokół  nr VIII/15 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 24 czerwca 2015 r.                                        strona  

 
9

 
12.7. określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowisko kierownicze oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
niektórych nauczycieli - obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Goleszów – według projektu nr SA.0006.32.2015.  

Projekt uchwały omówił inspektor ds. oświaty Krzysztof Kusiński. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.31.2015 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli - obowiązujących w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Goleszów została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
12.8. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników – według projektu nr 
SA.0006.28.2015.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zapoznał radnych z treścią projektu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Na przewodniczącego zespołu 
zaproponowano radnego Marka Cywkę, na członków zespołu - radne Aleksandra Chmiel 
i Elżbieta Duraj. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.32.2015 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
12.9. wyrażenia zgody na włączenie do obszaru Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 
nowych terenów inwestycyjnych w miejscowości Bażanowice – według projektu nr 
SA.0006.34.2015.  

Z treścią projektu zapoznał radnych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.33.2015 w sprawie wyrażenia zgody na włączenie do obszaru Katowickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej nowych terenów inwestycyjnych w miejscowości 
Bażanowice została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
12.10. zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Goleszów na stałe obwody głosowania 
oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – według 
projektu nr SA.0006.35.2015.  

Z treścią projektu zapoznał radnych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.34.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Goleszów na 
stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
12.11. utworzenia odrębnego obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym 
zarządzonym na dzień 6 września 2015 r. – według projektu nr SA.0006.36.2015. 

Z treścią projektu zapoznał radnych Wójt Gminy Krzysztof Glajcar. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że projekt został pozytywnie 
zaopiniowany - opinia stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.35.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 r. została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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12.12. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Goleszów – według projektu nr 
SA.0006.40.2015. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Gazurek poinformował, że wpłynęły dwie 
skargi dotyczące budowy wodociągu, które zostały rozpatrzone na posiedzeniu Komisji 
w dniu 18 czerwca 2015 r. 

Kierownik Referatu Komunalnego Lidia Poniatowska udzieliła informacji dotyczących 
budowy wodociągu przy ul. Żniwnej w Goleszowie wraz z ul. Dworską w Bażanowicach. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rafał Glajcar złożył wniosek o zarządzenie 10 minutowej 
przerwy i przedstawienie  radnym treści skargi. 

Przewodniczący Rady Bogusław Konecki poddał pod głosowanie wniosek 
wiceprzewodniczącego, został on przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

W tym momencie, o godz. 17:25 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 
O godz. 17:45 Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
 
Radni otrzymali kopię skarg, które wpłynęły do Rady. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że skarga została uznana za bezzasadną. 
Uzasadnienie uznania skargi za bezzasadną stanowi załącznik do uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki otworzył dyskusję. Wobec braku głosów 
poddał projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.36.2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Goleszów została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 4 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
12.13. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Goleszów – według projektu nr 
SA.0006.41.2015. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że skarga została uznana za bezzasadną. 
Uzasadnienie uznania skargi za bezzasadną stanowi załącznik do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.37.2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Goleszów została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 4 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
12.14. rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Goleszowie – według projektu nr SA.0006.42.2015. 
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Przedmiot skargi przedstawiła Kierownik GOPS Krystyna Klimus. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że skarga została uznana za bezzasadną. 
Uzasadnienie uznania skargi za bezzasadną stanowi załącznik do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Konecki poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr 0007.38.2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Goleszowie została podjęta. 

„Za”  przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych 

„Przeciw”  podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się”  od głosu: 0 radnych. 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
 
Ad.13. Wolne wnioski. 
 
Radny Leonard Musioł przedstawił problemy występujące na ulicach w Puńcowie, m.in. 
rozjeżdżanie się dróg i brak orurowania rowów oraz zapytał o możliwość oszacowania szkód 
wyrządzonych w uprawach rolnych przez dzikie zwierzęta. 
Wiceprzewodniczący Rady Rafał Glajcar, w imieniu swoim i organizatorów 2 Pikniku 
Rodzinnego w Puńcowie, podziękował za wsparcie i pomoc w jego organizacji Wójtowi 
Gminy, kierownik GOPS-u, dyrektor GOK-u i radnej Dorocie Branny. Radny jednak zwrócił 
uwagę, że impreza, mimo iż zgromadziła ponad 500 osób, nie znalazła odzwierciedlenia na 
stronie internetowej Gminy. 
 
Ad.14. Informacje. 
 
Radny Karol Lipowczan zaprosił na coroczny Piknik Spadochronowy w Goleszowie Równi 
organizowany przez XVIII Oddział Ziemi Cieszyńskiej Związku Polskich Spadochroniarzy, 
który odbędzie się w dniu 4 lipca o godz. 15:00. W programie wiele atrakcji dla dzieci 
i dorosłych, m.in. pokaz sprzętu wojskowego oraz skoki spadochronowe. 

Radna Aleksandra Chmiel zwróciła się z prośbą o przeznaczenie środków i wykonanie 
remontu basenu w Cisownicy w związku ze złożonym pismem dyrektora Szkoły 
Podstawowej Tadeusza Gluzy w sprawie przyznania dotacji na remont. Radna przedstawiła 
problemy występujące na basenie i poprosiła o wykonanie remontu w okresie wakacyjnym. 
Prośbę radnej poparł sołtys Cisownicy Karol Macura, zwracając uwagę również na 
konieczność wykonania remontu drogi prowadzącej do basenu. Sołtys zapytał o możliwość 
otwarcia basenu również w weekendy. 

Wójt poinformował, że nikogo nie trzeba przekonywać co do zasadności wykonania remontu 
i usunięcia awarii na basenie, konieczne jednak będzie dokonanie zmian w budżecie. 

W trakcie dyskusji padały różne propozycje rozwiązania problemu, aby w jak najkrótszym 
czasie móc przeznaczyć środki finansowe na remont basenu. 

 
Ad.15. Zakończenie VIII sesji Rady Gminy Goleszów. 
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Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Bogusław 
Konecki  o godz. 18:20 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam VIII sesję Rady 
Gminy Goleszów”. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
Protokół sporządzono 2015-07-08. 
Protokołowała: 
podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aneta Sikora 


